
Protokół nr 3/2015 

posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej 

w dniu 26 lutego 2015 r., w godz. 10
00

 – 11
40

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 
 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak otworzył posiedzenie Komisji 

oraz zaproponował następujący porządek obrad: 

 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na V Sesję Rady Powiatu w Białogardzie.  

4. Wolne wnioski i zapytania. 

5. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad.1)  

Członkowie Komisji Rewizyjnej zapoznali się z proponowanym porządkiem obrad. 

 

 

Ad.2 

Członkowie Komisji Rewizyjnej jednogłośnie przyjęli protokół nr 2/2014 z dnia  

4 lutego 2015 roku. 

 

 

Ad.3 

Komisja Rewizyjna zaopiniowała następujące  projekty uchwał Rady Powiatu w Białogardzie 

na V Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

a) „Powiatowego programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony 

bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego na lata 2015 – 2018”, co 

przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie „Powiatowego programu zapobiegania przestępczości oraz 

ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego na lata 2015 – 2018”. Następnie 

zapytał czy jest szacunkowy kosztorys realizacji w/w programu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że w programie określone są źródła 

finansowania. 

Radny – Andrzej Siwek poinformował, że na pierwszym, organizacyjnym posiedzeniu 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku zawracał uwagę, że będzie problem, ponieważ Burmistrz 

Miasta Białogard sygnalizuje rozwiązanie Straży Miejskiej w Białogardzie. Starosta wówczas 
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poinformował, że wystąpi do Burmistrza z pismem w tej sprawie. W programie wielokrotnie 

wpisano – straże miejskie i gminne – jak  podmioty realizujące  poszczególne zadania. Radny 

oświadczył, że obawia się o realizację w/w zadań i ma duże wątpliwości, że zadania te 

przejmie policja. Oświadczył, że odbył rozmowę telefoniczną z Zastępcą Komendanta 

Komendy Powiatowej Policji w Białogardzie i ten potwierdził, że nie było żadnych rozmów z 

władzami miasta Białogard odnośnie refundacji przez samorząd dodatkowych etatów (tak jak 

to mówił Burmistrz Miasta Białogard). W związku z powyższym radny zaproponował, aby 

w/w projekt uchwały wycofać z porządku najbliższej Sesji i wprowadzić w terminie 

późniejszym.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że autorem w/w programu jest 

Komisja Bezpieczeństwa i Porządku. Oświadczył, że nigdzie w programie nie jest wpisane, że 

podmiotem realizującym dane zadane jest Straż Miejska w Białogardzie.  

Radny – Andrzej Siwek przypomniał, że Straży Miejskiej w Białogardzie na mocy uchwały 

za dwa miesiące nie będzie.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda przypomniał, że za bezpieczeństwo mieszkańców na 

terenie gminy odpowiada burmistrz.  

Radny – Andrzej Siwek oświadczył, że rozmawiał z Zastępcą Komendanta Komendy 

Powiatowej Policji w Białogardzie i ten potwierdził, że nie było rozmów odnośnie 

sfinansowania przez samorząd Miasta Białogard dwóch dodatkowych etatów w KPP w 

Białogardzie.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że jeżeli samorząd gminny chce 

sfinansować etaty policji to nie ma żadnych problemów i nie wymaga to  długotrwałych 

procedur.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał Starostę czy po posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku wystąpił z pismem do Burmistrza Miasta Białogard. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że rozmawiał z Burmistrzem na ten 

temat.  

Radny – Andrzej Siwek  oświadczył, że w składzie w/w Komisji powinien się znaleźć 

przedstawiciel Rady Miasta Białogard. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda przypomniał, że skład w/w Komisji określony jest w 

ustawie.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poinformował, że straż miejska jest 

jednym z podmiotów dbających o bezpieczeństwo mieszkańców i porządek.  Oświadczył, że 

jest przekonany, że po zlikwidowaniu Straży Miejskiej w Białogardzie ich zadania przejmą 

inne podmioty.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że wymogi formalne odnośnie 

opracowania w/w programu zostały spełnione.  

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie „Powiatowego 

programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku 

publicznego na lata 2015 – 2018”. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie „Powiatowego programu 

zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego 

na lata 2015 – 2018”. 
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Komisja Rewizyjna głosami – za 2 głosy, przeciw – 1 głos, wstrzymujących – 0 głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie „Powiatowego 

programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i 

porządku publicznego na lata 2015 – 2018” w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 2 

do niniejszego protokołu. 
 

b) zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2015, co 

przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 

rok 2015. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zatwierdzenia 

rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2015. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zatwierdzenia rocznego 

planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2015. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 

2015 w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

 

c) zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu w Białogardzie na rok 

2015, co przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu w 

Białogardzie na rok 2015. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zatwierdzenia 

planów pracy stałych komisji Rady Powiatu w Białogardzie na rok 2015. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zatwierdzenia planów 

pracy stałych komisji Rady Powiatu w Białogardzie na rok 2015. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu w 

Białogardzie na rok 2015 w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 
 

 

d) ramowego planu pracy Rady Powiatu w Białogardzie na rok 2015, co 

przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie ramowego planu pracy Rady Powiatu w Białogardzie na rok 

2015. 

Radny – Andrzej Siwek zapytał czy zostanie powołana  specjalna komisji ds. zmiany Statutu 

Powiatu Białogardzkiego. 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że w/w komisja zostanie 

powołana w najbliższym czasie.  

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie ramowego planu 

pracy Rady Powiatu w Białogardzie na rok 2015 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie ramowego planu pracy 

Rady Powiatu w Białogardzie na rok 2015. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie ramowego planu pracy Rady Powiatu w Białogardzie na rok 2015 w 

brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

 

e) zasad używania flagi i herbu Powiatu Białogardzkiego, co przedstawia załącznik 

nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie zasad używania flagi i herbu Powiatu Białogardzkiego. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zasad używania 

flagi i herbu Powiatu Białogardzkiego. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zasad używania flagi i 

herbu Powiatu Białogardzkiego. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zasad używania flagi i herbu Powiatu Białogardzkiego w brzmieniu 

jak przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

 

f) odwołania członka Rady Powiatu ze składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, 

co przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie odwołania członka Rady Powiatu ze składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie odwołania członka 

Rady Powiatu ze składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie odwołania członka Rady 

Powiatu ze składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie odwołania członka Rady Powiatu ze składu Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

 

g) delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku, co przedstawia załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie delegowania 

członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie delegowania członka Rady 

Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

 

h) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2015, co przedstawia załącznik nr 9 do 

niniejszego protokołu. 
 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały - zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2015.  

Radny – Andrzej Siwek zadał pytanie dotyczące wydatków majątkowych. Poprosił o więcej 

informacji dotyczących modernizacji sytemu grzewczego w starostwie. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że modernizacja będzie polegała na 

wydzielaniu kotłowni dla starostwa. Oświadczył, że obecnie starostwo ma wspólną kotłownię 

z Bankiem PKO BP. Dodał, że 85 % kwoty omawianego przedsięwzięcia to dotacja.  

Radny – Andrzej Siwek poprosił o więcej informacji dotyczących modernizacji kotłowni  

i systemu co w Centrum Rehabilitacji w Białogardzie na kwotę 962.493,50 zł.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że modernizacja będzie polegała na 

wymianie kotła gazowego.  

Radny – Andrzej Siwek poprosił o przekazanie informacji dotyczących rozwiązania umowy 

na prowadzenie pogotowia opiekuńczego. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda przedstawił sytuację dotyczącą rozwiązania w/w 

umowy.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał czy są w Białogardzie inne pogotowia opiekuńcze. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda udzielił pozytywnej odpowiedzi.  
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Radny – Andrzej Siwek zapytał czy w Białogardzie jest dużo rodzin zastępczych. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że takich rodzin jest bardzo mało. 

Dodał, że problem polega na tym, że gro rodzin rezygnuje, ale także nie ma osób chętnych na 

stworzenie rodziny zastępczej. Problem nie dotyczy tylko naszego powiatu, ale podobna 

sytuacja jest w całym kraju. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2015. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca uchwałę budżetową na 

rok 2015. 

 

Komisja Rewizyjna głosami za – 2 głosy, przeciw – 0 głosów, wstrzymujący – 1 głos 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu - zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2015,  w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 

 

i) zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 

2015 – 2025, co przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały - zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego 

na lata 2015 – 2025. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie -  zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 – 2025. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie -  zmieniająca wieloletnią prognozę 

finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 – 2025. 

 

Komisja Rewizyjna głosami za – 2 głosy, przeciw – 0 głosów, wstrzymujący – 1 głos 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu -  zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 – 2025,  w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.4 

● Radny – Andrzej Siwek zapytał czy byłaby możliwość, aby projekty protokołów z 

posiedzeń Komisji Rewizyjnej były przesyłane członkom komisji drogą elektroniczną. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak udzielił pozytywnej odpowiedzi.   

 

●● Członkowie komisji zapoznali się z informacją o działalności Zarządu Powiatu w   

Białogardzie w okresie pomiędzy III a V Sesją Rady Powiatu w Białogardzie, co przedstawia 

załącznik nr 11 do protokołu. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poprosił o więcej informacji 

dotyczących negatywnego zaopiniowania wniosku Związku Miast i Dorzecza Parsęty 

dotyczącego podpisania porozumienia mającego na względzie przygotowanie i realizację 

zadania polegającego na budowie ścieżki rowerowej. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że całe to przedsięwzięcie wyceniono 

na kwotę 7.700.000 zł. z tego połowa to miałyby być środki z budżetu powiatu. Oświadczył, 

że po podjęciu decyzji o przystąpieniu do realizacji w/w zadania trzeba by było umieścić je w 

wieloletniej prognozie finansowej powiatu. Starosta oświadczył, że jest to niemożliwe, 

ponieważ nie pozwalają na to wskaźniki. Ponadto środki trzeba najpierw wydatkować, a 

później oczekiwać na refinansowanie. Po refinansowaniu rzeczywisty udział powiatu 

wynosiłby około 500.000 zł.  Dodał, że w ramach w/w projektu byłaby możliwość budowy 

ścieżek rowerowych na ternie Gminy Białogard, Miasta Białogard na nasypach kolei 

wąskotorowej. Poinformował, że temat ten był poruszany na konwencie wójtów i 

burmistrzów Powiatu Białogardzkiego. Podczas rozmów zdecydowano, że priorytetem jest 

zbudowanie ścieżki rowerowej pomiędzy Białogardem i Karlinem wzdłuż drogi  

wojewódzkiej 163. Ponadto upoważniono Burmistrza Karlina do przeprowadzenia rozmów z 

Zarządem Dróg Wojewódzkich w Koszalinie i przekazanie informacji, że powiat wydał już 

swoje środki na podział geodezyjny. Trzeba również pamiętać, że potrzebne będą środki w 

wysokości około 300.000 zł na odpłatne wywłaszczenie.  

Radny – Jerzy Bartman odniósł się do wypowiedzi Starosty dotyczącej budowy ścieżek 

rowerowych na nasypie kolejki wąskotorowej. Poinformował, że w 1999 roku Powiat 

Białogardzki chciał przejąć koleje wąskotorowe. Był również inwestor, który w zamian za 

podkłady i tory chciał wybudować ścieżki; niestety nie zgodził się na to Zarząd Kolei 

Wąskotorowych.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał kto jest członkiem Rady Nadzorczej Szpitala Powiatowego 

w Białogardzie. Zapytał również dlaczego szpital zmienił nazwę na Regionalne Centrum 

Medyczne w Białogardzie.   

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że nazwa szpitala została zmieniona 

na wniosek prezesa spółki na Regionalne Centrum Medyczne Spółka z o.o. w Białogardzie. 

Poinformował również, że w składzie Rady Nadzorczej są: Ryszard Jankowiak, Dariusz 

Dudkiewicz, Leszek Kawa i Jerzy Świecki.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał czy któryś z członków miał wcześniej do czynienia ze służbą 

zdrowia.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że przepisy nie wskazują, że 

członkowie rad nadzorczych mają być np. lekarzami.  

 

 

●●● Radny – Andrzej Siwek przypomniał, że na posiedzeniu Sesji Rady Powiatu w grudniu 

2014 roku prosił o wgląd do dokumentacji dotyczącej modernizacji systemu grzewczego w 

Powiatowym Urzędzie Pracy w Białogardzie.  Radny oświadczył, że do dnia dzisiejszego nikt 

się z nim w tej sprawie nie skontaktował.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że zaraz poprosi o przybycie na 

posiedzenie komisji naczelnika Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych.  

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych – Michał Mazurkiewicz 

poinformował, że dokumentacja projektowa znajduje się w jego wydziale. W ramach w/w 

programu przeprowadzono termomodernizację całego obiektu (I etap), a później w II etapie 

ogłoszono przetarg na montaż pompy ciepła. Z przeprowadzonych analiz (które zostały 

przekazane radnemu) wynika, że zamierzony efekt został osiągnięty (nastąpił spadek zużycia 

gazu, przy nieznacznym wzroście zużycia prądu).   Głównym wskaźnikiem efektywności tego 

projektu określonym przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska była ilość obiektów 
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poddanych termomodernizacji. Dodał, że był to bardzo duży program w którym uczestniczyło 

kilkanaście gmin i powiatów.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał czy były założone wskaźniki tylko dla obiektu Powiatowego 

Urzędu Pracy w Białogardzie.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że był wykonany audyt do każdego 

obiektu, który podlegał termomodernizacji. Z tego audytu wynikało, że żeby ten efekt 

wzmocnić elementem korzystnym będzie zastosowanie pompy ciepła.  

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych – Michał Mazurkiewicz dodał, że 

cały czas jest badana trwałość projektu. Oświadczył, że badanie to potrwa jeszcze do 2017 

roku. 

Radny – Andrzej Siwek zapytał kto posiada sprawozdania dotyczące trwałości projektu.  

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych – Michał Mazurkiewicz 

poinformował, że sprawozdania składane są przez lidera programu, czyli przez Powiat 

Szczecinecki. Dodał, że w starostwie wyliczane są tylko wskaźniki (ilość wyprodukowanej 

energii z odnawialnych źródeł oraz ilość zaoszczędzonego ciepła). Oświadczył, że takie 

audyty są co roku wykonywane i przesyłane do Powiatu Szczecineckiego.  

 

 

 

Ad.5 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poinformował o wyczerpaniu 

porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 
 

 

 
Protokołowała 

Anna Kaleja 

 

 

 

                    Przewodniczący  

  Komisji Rewizyjnej 

 

Andrzej Nowak  

 

 


